

Legislative
Assembly
of Ontario



Assemblée
législative
de l'Ontario

Votes and Proceedings

No. 185

Procès-verbaux

N° 185

1st Session
42nd Parliament

Wednesday
September 23, 2020

1^{re} session
42^e législature

Mercredi
23 septembre 2020

9:00 A.M.
PRAYERS

9 H
PRIÈRES

ORDERS OF THE DAY

Second Reading of Bill 204, An Act to amend various Acts respecting municipal elections, to amend the Reopening Ontario (A Flexible Response to COVID-19) Act, 2020 and to provide for a temporary residential rent freeze and specified temporary protections for certain commercial tenants.

Debate arose and after some time the debate adjourned at 10:12 a.m.

ORDRE DU JOUR

Deuxième lecture du projet de loi 204, Loi modifiant diverses lois en ce qui a trait aux élections municipales, modifiant la Loi de 2020 sur la réouverture de l'Ontario (mesures adaptables en réponse à la COVID-19) et prévoyant un gel des loyers d'habitations temporaire et des protections temporaires précisées pour certains locataires commerciaux.

Il s'élève un débat et après quelque temps, à 10 h 12, le débat était ajourné.

10:15 A.M.

10 H 15

QUESTION PERIOD

PÉRIODE DE QUESTIONS

The House recessed at 11:32 a.m.

À 11 h 32, l'Assemblée a suspendu la séance.

3:00 P.M.

15 H

PETITIONS

PÉTITIONS

The Long-Term Care Homes Act (Sessional Paper No. P-13) Ms. Armstrong and Mr. Kernaghan.

Climate action plan and carbon pricing mechanisms (Sessional Paper No. P-59) M^{me} Collard and Mr. Tabuns.

Temperature regulation in Ontario's long-term care homes (Sessional Paper No. P-63) Ms. Armstrong.

Full-day kindergarten (Sessional Paper No. P-112) Ms. Stiles.

Changes to education funding (Sessional Paper No. P-123) Ms. Armstrong, Mr. Kernaghan, Ms. Sattler and Ms. Stiles.

Procurement of personal protective equipment (Sessional Paper No. P-235) Ms. Kusendova.

Maintenance of rental properties (Sessional Paper No. P-263) Ms. Morrison.

ORDERS OF THE DAY

Second Reading of Bill 204, An Act to amend various Acts respecting municipal elections, to amend the Reopening Ontario (A Flexible Response to COVID-19) Act, 2020 and to provide for a temporary residential rent freeze and specified temporary protections for certain commercial tenants.

Debate resumed and after some time the House adjourned at 6:00 p.m.

ORDRE DU JOUR

Deuxième lecture du projet de loi 204, Loi modifiant diverses lois en ce qui a trait aux élections municipales, modifiant la Loi de 2020 sur la réouverture de l'Ontario (mesures adaptables en réponse à la COVID-19) et prévoyant un gel des loyers d'habitations temporaire et des protections temporaires précisées pour certains locataires commerciaux.

Le débat a repris et après quelque temps, à 18 h, l'Assemblée a ajourné ses travaux.

le président

TED ARNOTT

Speaker

**SESSIONAL PAPERS PRESENTED
PURSUANT TO STANDING ORDER 43**

Treasury Board Secretariat, Public Accounts of Ontario, 2019-2020 Annual Report / Secrétariat du Conseil du Trésor, Comptes publics de l'Ontario, Rapport annuel 2019-2020 (No. 569) (Tabled September 23, 2020).

**DOCUMENTS PARLEMENTAIRES
DÉPOSÉS CONFORMÉMENT À
L'ARTICLE 43 DU RÈGLEMENT**